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Abstract (en)
[origin: WO2021077145A1] The invention relates to a pull-out guide (20) for a drawer (2), comprising a body rail (14) which can be arranged on
one side of a furniture body (9), a drawer rail (13) which is movably mounted on the body rail (14) in an opening and closing direction (OR, SR) and
which can be attached to a drawer (2), said drawer rail (13) having an upper face (0) facing the drawer (2) and a lower face (U) which is spaced from
the upper face (0) by at least one lateral web (S), and a bearing device (17) for a synchronization rod (65) of a synchronization device (6), wherein
the bearing device (17) has a securing region (B) for the synchronization rod (65), and the securing region (B) is arranged below the lower face (U)
of the drawer rail (13).

Abstract (de)
Ausziehführung (20) für eine Schublade (2), mit- einer an einer Seite eines Möbelkorpus (9) anordenbaren Korpusschiene (14),- einer an
der Korpusschiene (14) in Öffnungs- und Schließrichtung (OR, SR) bewegbar gelagerten Ladenschiene (13), welche an einer Schublade (2)
anbringbar ist, wobei die Ladenschiene (13) eine der Schublade (2) zugewandte Oberseite (0) und eine durch zumindest einen Seitensteg
(S) von der Oberseite (0) beabstandete Unterseite (U) aufweist, und- einer Lagervorrichtung (17) für eine Synchronisierungsstange (65)
einer Synchronisierungsvorrichtung (6), wobei die Lagervorrichtung (17) einen Befestigungsbereich (B) für die Synchronisierungsstange (65)
aufweist,wobei der Befestigungsbereich (B) unterhalb der Unterseite (U) der Ladenschiene (13) und zwischen der Ladenschiene (13) und der
Korpusschiene (14) angeordnet ist.
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